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Abstract (en)
[origin: CN104453491A] A door handle assembly (3) for a motor vehicle comprises a frame-like door handle support (6) fixed to a door (2) of the
motor vehicle (1), and a manually operable handle (4) pivotally mounted at one end of the door handle support (6) and used for opening the door
(2) by a user. A solution of the present invention provides a door handle which is simple in design, low in cost and saves material, and is achieved
in that the door handle support (6) is used for fixing the handle (4), and a longitudinal end (7) of the handle (4) is pivotally fixed by the door handle
support (6), such that the handle is positioned at a mounting position (9) in a mounting channel (8).

Abstract (de)
Bei einer Türgriffanordnung (3) für ein Kraftfahrzeug, aufweisend einen rahmenartigen Griffträger (6), der an einer Tür (2) des Kraftfahrzeugs (1)
befestigbar ist, und eine manuell betätigbare Handhabe (4), die an dem Griffträger (6) zum Öffnen der Tür (2) durch einen Benutzer endseitig
schwenkbar gelagert ist, soll eine Lösung geschaffen werden, die auf konstruktiv einfache Weise und kostengünstig eine Türgriffanordnung
bereitstellt, bei der die Entformung ohne großen Aufwand erfolgt und ferner Werkzeugkosten eingespart werden können. Dies wird dadurch gelöst,
dass der Griffträger (6) zur Montage der Handhabe (4) an dem Griffträger (6) einen das die schwenkbare Lagerung bildende Längsende (7) der
Handhabe (4) in deren Einbauposition (9) führenden Montagekanal (8) aufweist.
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